



Ms. Ho Wing Yin, Winnie, JP

Deputy Director of Architectural Services
Architectural Services Department
of The Government of Hong Kong SAR

Portfolio

Ms. Winnie Ho joined the Hong Kong Government as an Architect in 1992. Since then her career has been closely associated with development of public buildings, infrastructure and urban planning of Hong Kong. She started with her first posting in the Architectural Services Department (ArchSD), designing and delivering public facilities including schools, public laboratory, leisure, culture and sports facilities and government offices.

Ms. Ho was posted to the Development Bureau in 2010 and assumed the post as the Deputy Head of Energizing Kowloon East Office of the Development Bureau in Feb 2012. She took up the challenging policy initiative to transform Kowloon East from an old industrial area into an additional business district to support the long term economic development of Hong Kong.

She returned to ArchSD in Aug 2016 and is now the Deputy Director of Architectural Services to oversee the works and services of the department for continuous improvement on public works with the application of new technology and innovation to build up a quality living environment for Hong Kong.



何永賢女士, JP

香港特別行政區政府
建築署副署長

簡介

何永賢女士於 1992 年加入香港政府擔任建築師。從那時起，她的事業與香港的公共建築、基建和城市規劃的發展息息相關。她首先在建築署任職，負責建設公共設施，包括學校、公共衛生、康樂、文化和體育設施以及政府辦公室。

何女士於 2010 年調派至發展局，並於 2012 年 2 月起擔任發展局起動九龍東辦事處副專員。她肩負著將九龍東從舊工業區轉為新商業區這項具挑戰性的政策措施，以支持香港長遠的經濟發展。

她於 2016 年 8 月回到建築署，現任建築署副署長，負責監督部門的工程及服務，引進更多的新技術及創新思維以繼續改善公共工程的質素，為香港營造一個更優質的生活環境。



何永贤女士, JP

香港特别行政区政府

建筑署副署长

简介

何永贤女士于 1992 年加入香港政府担任建筑师。从那时起，她的事业与香港的公共建筑、基建和城市规划的发展息息相关。她首先在建筑署任职，负责建设公共设施，包括学校、公共卫生、康乐、文化和体育设施以及政府办公室。

何女士于 2010 年调派至发展局，并于 2012 年 2 月起担任发展局起动九龙东办事处副专员。她肩负着将九龙东从旧工业区转为新商业区这项具挑战性的政策措施，以支持香港长远的经济发展。

她于 2016 年 8 月回到建筑署，现任建筑署副署长，负责监督部门的工程及服务，引进更多的新技术及创新思维以继续改善公共工程的质素，为香港营造一个更优质的生活环境。